P ol o5 et G eelll et S 55

) slae] "

Leio dslod! ddsull! &yl Slawl
doae daslod) ddsulod) I dsluws Sl

FRTYR WP PRI TP N I dsluw Sl




) [\ PP-VEQY d_aild

daph tla
dndia jya -
oY) Apallall ol 11 - -
-C.T.F.Y : The international Criminal Tribunal For Former Yugoslavia.

-I.C.T.R: The international Criminal Tribunal For Rawanda.
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Summury :

The contribution of the International Security Council, whether
created international criminal tribunals temporary or work with the
Permanent Criminal Court in the absence of its contribution to the
creation, an important aspect is the development of the law
important aspect is the development of international law, the
criminal, and the establishment of principles of individual criminal
responsibility, it purpose to achieve global justice respect the

principle of peace and international principle.
Résume:

La contribution du Conseil de sécurité internationale, qu'ils soient
créés des tribunaux pénaux internationaux temporaire ou travail
avec la Cour pénale permanente en l'absence de sa contribution a la
création, un aspect important est le développement de la loi et le
droit et du droit international, criminel, de consolidé les principes de

responsabilité pénale individuelle, c’est un but pour atteindre la
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justice mondiale respecter le principe de la paix et le principe

international.
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